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تیم فوتبال اســـتقلال با هر دردسری که بود راهی قطر شد 

تا در ادامه رقابت های لیگ قهرمانان آســـیا شـــرکت کند، 

البته آبی ها با کاروانی نصفه ونیمه راهی دوحه شدند و قرار 

است سایر بازیکنان این تیم طی امروز و فردا به جمع کاروان 

استقلال در این کشور حاشیه خلیج فارس اضافه شوند. این 

درحالی است که پرسپولیسی ها با وجود آنکه هفت بازیکنان 

و کادرفنی این تیم و ویزای قطر را نداشتند به این کشور سفر 

کرده و در این خصوص منسجم تر از استقلال عمل کردند تا 

این سوال پیش بیاید چطور این موضوع برای سرخ ها شدنی 

بود و برای رقیب دیرینه این تیم محقق نشد. نکته قابل توجه 

اما به قوانین کشور قطر برمی گردد که از بعد از سفر استقلال 

با هماهنگی فدراسیون های عضو کنفدراسیون فوتبال آسیا 

با فدراسیون فوتبال قطر و وزارت امور خارجه این کشور تغییر 

کرده و مقرر شـــد برای تیم ها و عوامل آنها در فرودگاه دوحه 

ویزای فرودگاهی صادر شـــود و درواقع این هم از شانس بد 

آبی پوشان تهرانی بود که در زمان سفر آنها هنوز بحث ویزای 

فرودگاهی محقق نشده و عده ای از بازیکنان و کادرفنی این 

تیم مجبور شدند در تهران بمانند. درخصوص همین اتفاق 

و البته ســـایر موضوع های مرتبط با استقلال و به خصوص 

اینکه سرنوشت دیاباته با آبی پوشان به کجا رسیده و آخرین 

وضعیت تمدید قرارداد علی کریمی و محمد دانشگر چیست، 

دقایقی با معاون باشگاه استقلال همکلام شدیم. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با احمد مددی را در ادامه می خوانید.

چرا کاروان استقلال به طور ناقص عازم قطر شد؟

بعد از درخواست باشگاه استقلال و طبق هماهنگی فدراسیون 

فوتبال با وزارت امور خارجه قطر و فدراسیون فوتبال این کشور از 

ایـــن به بعد برای تمامی بازیکنان و کادر همراه ویزای فرودگاهی 

صادر خواهد شد. این قانون بعد از سفر استقلال تصویب شده و 

به همین دلیل بود که پرسپولیسی ها با تمامی نفرات خود راهی 

قطر شدند. این موضوع هم به این دلیل بود که بسیاری از تیم ها 

نتوانسته بودند به موقع ویزاهای خود را دریافت کنند که البته این 

موضوع نه به خاطر تاخیر تیم ها بلکه به دلیل سختگیری های کشور 

قطر در همین زمینه بود وگرنه تیم ها ازجمله استقلال طبق موعد 

مقرری که فدراسیون فوتبال اعلام کرده بود لیست خود را ارسال 

کرده و سایر کارهای اداری را انجام دادند و اقدامات همکاران ما 

نیز در فدراسیون به موقع انجام شد اما سختگیری های قطری ها 

برنامه ریزی هـــا را برهم زد. با ایـــن حال و بعد از اتفاقات اخیر که 

اعتراضات تیم ها را در پی داشـــت فدراسیون فوتبال قطر اعلام 

کرد از این به بعد برای تیم ها ویزای فرودگاهی صادر خواهد شد تا 

آنها دچار مشکل نشوند.

تست کرونا هم که در فرودگاه گرفته می شود و ظاهرا از این 

لحاظ هم سختگیری می کنند.

بله، بلافاصلـــه بعد از ورود تیم ها بازیکنـــان و کادر به یک اتاق 

مخصوص راهنمایی شده و بعد از اینکه تست کرونا از آنها گرفته شد، 

کاروان تیم های مختلف موظف هستند طی ۲۴ ساعت قرنطینه 

شوند و حتی نمی توانند در این ۲۴ ساعت یعنی تا زمانی که پاسخ 

تست ها بیاید وارد راهروهای هتل شوند. درواقع تیم ها با اسکورت 

تا هتل مشایعت شده و بازیکنان و عوامل تیم ها در اتاق های خود 

۲۴ ساعت قرنطینه کامل می شوند و جالب است بدانید صبحانه و 

ناهار و شام به اتاق های آنها فرستاده می شود. بازیکنان استقلال 

هم از این قاعده مســـتثنی نبوده و بعد از رســـیدن به هتل تا ۲۴ 

ساعت در قرنطینه باقی ماندند تا پاسخ تست کرونای آنها بیاید 

که خوشبختانه بازهم مشکلی نبود و درنهایت شب جمعه اولین 

تمرین تیم در محل از قبل مشخص شده برگزار شد.

در تست های اخیر که دوباره شاهد کرونایی شدن بازیکنان 

استقلال مثل سابق نبودیم؟

خیر، خدا را شکر دوبار از بازیکنان و کادر تست گرفتیم که هیچ کدام 

از این تست ها مثبت نبودند.

با این شـــرایط و ســـختگیری ها قطر چطـــور می خواهد از 

جام جهانی میزبانی کند؟

نکته ای که وجود دارد و ما را هم نگران کرده به همین مسائل مرتبط با 

کرونا مربوط می شود. الان شما نگاه کنید الوحده امارات چه وضعیتی 

پیدا کرد درحالی که این باشگاه یک باشگاه فوق حرفه ای محسوب 

شده و از نظر امکانات در سطح اول آسیا به شمار می رود. حتما آنها 

احساس خطر کردند که نیامدند اما میزبانی در شرایط کرونا واقعا 

سخت است و قطر به نظر من یک آزمون بسیار مهم درحال حاضر 

در پیش دارد که چگونه از پس این مسابقات بربیاید تا نشان دهد 

می تواند میزبان خوب و مناسبی هم برای جام جهانی ۲۰۲۲ باشد.

از الوحده و شرایط این تیم چه خبر. گفته می شود قرار است 

آنها به مسابقات برگردند؟

تا این لحظه که مطلع هستم و سایت ها را پیگیری کرده ام اصرار 

دارند که نیایند، هرچند من هم خبرهایی مبنی بر بازگشت این 

تیم به رقابت ها شـــنیده ام. باید تا ســـاعات آینده منتظر بمانیم 

تا درنهایت وضعیت این تیم مشـــخص شود. ما هم باید دوشنبه 

درصورتی که الوحده برگردد با این تیم بازی کنیم و همین موضوع 

یک سردرگمی را برای ما ایجاد کرده است.

البته مســـئولان تیم اماراتی از کنفدراسیون فوتبال آسیا 

خواسته بودند به خاطر موضوع کرونا آنها هوای این تیم را 

داشته باشند و شاید خواستند با این کار به نوعی فرار رو به 

جلو کرده و از محرومیت و جرایم بعدی رهایی پیدا کنند.

این موضوع را نمی دانم اما همان طور که می دانید یک مقدار روابط 

سیاسی بین امارات و قطر نیز تیره است و شاید مسائل سیاسی 

در این خصوص مزید بر علت شده باشد.

اگر الوحده نیاید صددرصد موضوع به نفع استقلال خواهد 

شد. با این موضوع موافق هستید و چقدر به موفقیت تیم 

در این مرحله از رقابت ها امیدوارید؟

ما خیلی امیدوار هســـتیم، الان طبق جدول ســـی ام شهریور با 

الشـــرطه عراق بازی داریم البته اگر الوحده به جدول مسابقات 

برنگردد، چون قـــرار بود دو دیدار پیاپی با آنها بازی کنیم که در 

ایـــن فرصت یک زمان ایده آل برای ریکاوری و هماهنگی مجدد 

به وجود آمده، ضمن اینکه بازیکنانی که در پرواز اول نتوانستند 

استقلال را همراهی کنند به تیم اضافه شده و این فرصت خوبی 

است برای اینکه تیم در دوحه هماهنگ تر شده و ضمن تطبیق 

آب وهوایـــی در این چند روز، بچه ها بتوانند در ادامه رقابت های 

خود عملکرد درخشانی را ارائه دهند.

موضوع شیخ دیاباته و میلیچ به کجا رسید. بازیکن کروات 

به دوحه رسیده و فقط دیاباته مانده که همین موضوع هم 

کمی نگرانی ها را افزایش داده است.

آخرین خبری که من دارم و با مسئولان باشگاه صحبت کردم بلیت 

برای آنها تهیه شده و قرار است به مقصد قطر پرواز کنند. هرچند 

میلیچ جمعه  شب به کاروان استقلال در دوحه اضافه شده است. 

در همین زمینه منابع مالی برای پرداخت مطالبات این دو بازیکن 

پیش بینی شده و به آنها پرداخت خواهد شد.

شیخ چه زمانی راهی قطر خواهد شد؟

طبق برنامه قرار بود این دو بازیکن طی ۲۴ ساعته آینده به قطر 

برسند و همان طور که اشاره کردید میلیچ به این کشور رسیده و 

خودش را به کادرفنی معرفی کرده و فقط شـــیخ مانده است که 

ان شاءالله او هم به زودی اضافه می شود.

استوری بازیکن کروات خطرناک بود و بوی فسخ یک طرفه 

می داد، هرچند میلیچ خودش آمد اما چقدر از شرایط دیاباته 

خبر دارید که این اتفاق نیفتد؟

فکـــر نمی کنم این اتفاق بیفتد. با روحیاتی که از شـــیخ دیاباته 

می شناسم بعید است این اتفاق بیفتد و بخواهد این کار را انجام 

بدهد. شیخ از شرایط تیم ما اطلاع دارد و میلیچ هم می داند در 

استقلال چه وضعیتی داریم و از شرایط مالی ما باخبر هستند، 

هرچند ما هم همیشه تلاش کرده ایم خوش قول باشیم و در موعد 

مقرر پرداختی های لازم را داشته باشیم، البته همیشه این اتفاق 

نیفتاده اما ســـعی کرده ایم با کمترین تاخیر پول این دو بازیکن 

حرفه ای را بدهیم و امیدواریم آنها هم شـــرایط ما را درک کرده و 

به ما کمک کنند.

از تمدید قرارداد دانشگر و کریمی چه خبر؟ بالاخره این دو 

بازیکن برای ماندن رضایت دادند؟

تلاش های بسیار زیادی کردیم تا این دو عزیز را پای قرارداد بیاوریم 

و با آنها تمدید کنیم. طبق قوانین سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال 

که از فیفا تبعیت می کنند این ۲ بازیکن باید در آسیا استقلال را 

همراهی می کردند آن هم به دلیل بندی که در قراردادشان وجود 

دارد اما به هر ترتیب نیامدند. تمام تلاش های ما برای تمدید قرارداد 

با آنها از طریق مدیربرنامه هایشان به نتیجه نرسیده و نتوانستیم با 

این دو بازیکن مذاکرات لازم را داشته باشیم و متاسفانه آنها به قطر 

نرفتند و حالا باید ببینیم در آینده چه پیش می آید.

سعادتمند خبر از تمدید قرارداد با دانشگر داده بود.

دانشگر )تا دیروز( به درخواست های باشگاه پاسخ روشنی نداد 

حتـــی از طریق مدیربرنامه هایش پیگیری کردم به ما پاســـخی 

نداد. معتقدم خودش به تصمیم گیری قاطعی درخصوص اینکه 

فوتبال حرفه ای اش را درکدام تیم ادامه دهد هنوز نرسیده است. 

درواقع وضعیت دانشگر را بارها پیگیری کردم اما پاسخ روشنی 

دریافت نکردم.

علی کریمی چطور؟ هواداران استقلال این بازیکن برای شان 

در اولویت قرار دارد و می خواهند هرطور شـــده او در جمع 

استقلالی ها باقی بماند.

کریمی گویا پیشنهادهایی از کشورهای حاشیه خلیج فارس دارد 

و من فکر می کنم روزهای آینده مشـــخص خواهد شـــد که آنها 

استقلالی باقی خواهند ماند یا خیر.

البته بحث مطالبه میلیاردی علی کریمی از باشـــگاه برای 

تمدید قرارداد هم در اینکه هنوز او با استقلال امضا نکرده 

می تواند تاثیرگذار باشد؟

بالاخره مبالغی که بازیکنان و به خصوص علی کریمی می خواهند 

مبالغی کلان اند و جزء مبالغی نادر که قرار است در فوتبال ایران 

پرداخت شود. در هر صورت منابع مالی ما بسیار محدود است و 

من فکر می کنم یک مقدار باید فوتبال ما منطبق با واقعیت های 

اقتصادی ما باشـــد. وقتی شرایط کرونا در کشور حکمفرماست 

و کشـــور عزیز ما تحت شـــدیدترین تحریم های ظالمانه ایالات 

متحده آمریکا و شریکان منطقه ای قرار دارد فکر می کنم باید یک 

مقدار درک وجود داشته باشد از اینکه باشگاه های ما به خصوص 

استقلال و پرسپولیس که از منابع دولتی ارتزاق می کنند شرایط 

خاص و ســـختی دارند و به نظر من یـــک مقدار در این بین باید 

واقعیات درک شود.

آخرین وضعیت استراماچونی به کجا رسید؟ 

بـــاور کنید از این موضوع هیچ اطلاعـــی ندارم و به نظرم در این 

خصوص از هیات مدیره یا مدیرعامل محترم سوال کنید.

اگر صحبت خاصی باقی مانده بفرمایید.

اســـتقلال شرایط خاصی را سپری می کند و از یک طرف پایان 

لیگ، از یک طرف جام حذفی و ازسوی دیگر حالا لیگ قهرمانان 

آســـیا شروع شده و شاید استقلال جزء معدود تیم هایی بود که 

به هیچ وجه نتوانست اســـتراحت کند و بعد هم نقل وانتقالات 

که البته این موضوع هم شـــرایط سختی را برای ما ایجاد کرده. 

بنابراین از همه هواداران خواهش می کنم برای تیم اســـتقلال 

دعا کنند و ان شـــاءاالله با همین شـــرایط سختی که داریم در 

قطر بتوانیم نتایج درخشانی را به دست بیاوریم و دل هواداران 

را شاد کنیم .
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مددی، معاون باشگاه استقلال در گفت وگو با »فرهیختگان«: مبلغ درخواستی کریمی نادر است

یمی باید در آسیا برای استقلال بازی کند کر
بعید است دیاباته قراردادش را فسخ کند                        اماراتی ها اصرار دارند که نیایند و این به نفع ماست
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یادداشت

درحالـــی فصل نقل وانتقـــالات برای آغاز فصل بیســـتم رقابت های لیگ برتر 

همچنان ادامه دارد کـــه بالارفتن بی رویه قیمت بازیکنان و مربیان داخلی در 

این بازار رخ داده اســـت و برای پیوستن آنها به تیم های مختلف، برجسته ترین 

موضوع در این بین به شمار می رود و در این خصوص نگرانی هایی ایجاد شده 

است. درواقع بازیکنی که تا دیروز زیر یک میلیارد تومان رقم قراردادش بود امروز 

این رقم به بالای ۵ میلیارد رســـیده و صحبت از تمدید قرارداد و بالارفتن قیمت 

ستارگان تیم ها تا ۱۵ میلیارد تومان است. به طور مثال شنیده می شود بازیکن 

یک تیم مطرح لیگ برتری که حتی با این تیم قرارداد داشت حدود ۱۵ میلیارد 

روی قراردادش گذاشته و قرارداد خود را تمدید کرده است.

در این خصوص شـــرایط نگران کننده است و جالب اینکه در فدراسیون فوتبال 

و باشـــگاه ها نیز هیچ کس پاسخگوی وضعیت فوق نیست و این روال همچنان 

ادامه دارد و این درحالی است که سازمان بازرسی کل کشور باید الان نماینده ای 

برای رسیدگی به این وضعیت تعیین کرده و روی قراردادهایی که بسته می شود 

نظارت کند، به خصوص روی تیم هایی که وزارت ورزش مجمع آنها را تشـــکیل 

می دهد باید این نظارت بیشتر هم باشد.

بنابراین سازمان بازرسی باید از الان نظارت و بررسی های خود را آغاز کند و بعد 

که این اتفاقات افتاد و چندماه هم ســـپری شـــد دنبالش نباشند که چه کسی 

مقصر بالارفتن قیمت ها بوده و چه کسی این پیشنهادها را داده و چه کسی یا 

کسانی آنها را امضا کرده و پشت این قراردادها چه افرادی بوده اند.

سازمان بازرسی الان باید ورود کرده تا مشخص شود بازیکنان برخی تیم ها روی 

چه حساب و کتاب و شاخص فنی و با پیشنهاد کدام مربی و اعضای کادرفنی 

در سبد خرید تیم ها قرار می گیرند. ازسوی دیگر رقم قرارداد، نحوه بستن قرارداد 

و آپشـــن هایی که گنجانده می شـــود به نوعی هزینه های بیت المال را بیشتر 

می کنند. معتقدم نماینده ســـازمان بازرسی کل کشور می تواند این موضوع را 

جمع کرده و به آن رسیدگی کند. مطمئن باشید اگر این روال ادامه داشته باشد 

در آینـــده ای نزدیک فاجعه به بار خواهد آورد اینکه این ارقام تا این حد بی رویه 

و بی بند و بار بالا برود برای جامعه خوشـــایند نیست و حتما آحاد هواداران هم 

واکنش منفی به آن نشان خواهند داد. نکته جالب اینکه برخی بازیکنانی که 

قرارداد دارند این قرارداد را یک طرفه فســـخ کرده و دوباره قرارداد می بندند اما 

آیا کســـی از خود ســـوال کرده که چرا این اتفاق می افتد و چه لزومی دارد که 

بازیکنان دوباره قرارداد می بندند، جز اینکه میلیاردها تومان روی قراردادشان 

گذاشته و آن را تمدید می کنند!

سازمان بازرسی باید روی قراردادهای جدید لیگ برتر نظارت کند

چرابازیکنقراردادشرافسخودوبارهامضامیکند؟

آگهی تغییرات شـــرکت پیشگامان محافظ ایرانیان شرکت با مسئولیت محدود به شماره 

ثبت 33۱۰3۱ و شناســـه ملی ۱۰۱۰36798۲8 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی 

فوق العاده مورخ ۱399/۰۲/۰6 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: موضوع شرکت به شرح ذیل 

تغییر یافت و ماده مربوطه در اساســـنامه اصلاح گردید: »تولید و پخش و توزیع پوشـــاک و 

البسه اداری، البسه کار، البسه زمستانی، البسه مردانه، زنانه و بچگانه. تولید و توزیع و پخش 

کلیه ملزومات ایمنی کارخانجات و شرکت های دولتی و خصوصی. تولید، خرید، فروش، 

توزیع، بسته بندی، واردات و صادرات و خدمات پس از فروش کلیه کالاهای مجاز بازرگانی، 

کلیه ماشین آلات سنگین و مکانیکی، صنعتی، کشاورزی و خطوط تولید قطعات مربوط به 

آنها و... اخذ و اعطای نمایندگی شرکت های معتبر داخلی و خارجی اخذ وام و تسهیلات 

بانکی به صورت ارزی و ریالی از کلیه بانک ها و موسسات مالی و اعتباری داخلی و خارجی، 

گشایش اعتبارات و ال سی برای شرکت نزد بانک ها، ترخیص کالا از کلیه گمرکات داخلی 

ایجاد شعب و نمایندگی در سراسر کشور، برپایی غرفه و شرکت در کلیه نمایشگاه های معتبر 

داخلی و خارجی و بین المللی، عقد قرارداد با کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی و شرکت در 

کلیه مناقصات و مزایدات و پیمان ها اعم از دولتی و خصوصی و بین المللی در صورت لزوم 

پس از اخذ مجوزهای لازم«. 
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آگهی تغییرات شـــرکت بازرگانی تولیدی ایرانیان شـــیک پوش ملیسا با 

مسئولیت محدود به شماره ثبت ۴۴3۵۲6 و شناسه ملی ۱۴۰۰36۲6۲۰7 

به استناد صورتجلســـه مجمع عمومی فوق العاده مورخ ۱399/۰۴/۲۵ 

تصمیمات ذیل اتخاذ شـــد: مریم خرمی به شماره ملی 3979۴7۵689 

با پرداخت ۱۰۰۰۰۰۰۰ ریال به صندوق شرکت در زمره شرکا قرار گرفت. 

سرمایه شرکت از ۱۰۰۰۰۰۰۰۰ ریال به ۱۱۰۰۰۰۰۰۰ ریال افزایش یافت 

و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید. لیست شرکا و میزان سهم الشرکه 

هریک پس از افزایش ســـرمایه به شـــرح ذیل می باشد: بزرگمهر خرمی با 

شـــماره ملی 66۴983۴۵۵6 دارای 9۰۰۰۰۰۰۰ ریال مریم خرمی با 

شماره ملی 3979۴7۵689 دارای ۱۰۰۰۰۰۰۰ ریال سودابه خرمی با 

شماره ملی ۰۴9۲۲88۵8۵ دارای ۱۰۰۰۰۰۰۰ ریال.
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آگهــی تغییــرات شــرکت بازرگانــی تولیــدی ایرانیــان شــیک پوش ملیســا 

بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره ثبــت ۴۴3۵۲6 و شناســه ملــی 

۱۴۰۰36۲6۲۰7 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومی عــادی به طور 

فوق العــاده مــورخ ۱399/۰۴/۲۵ تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد: بزرگمهر 

خرمــی بــا شــماره ملــی 66۴983۴۵۵6 بــه ســمت رئیــس هیات مدیــره 

و عضــو هیات مدیــره و مریــم خرمــی بــا شــماره ملــی 3979۴7۵689 بــه 

ســمت مدیرعامــل و عضــو هیات مدیــره بــرای مــدت نامحــدود انتخــاب 

گردیدنــد. کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــدآور شــرکت از قبیــل چــک، 

ــه  ــره ب ــس هیات مدی ــای رئی ــا امض ــود ب ــا و عق ــرات، قرارداده ــفته، ب س

تنهایــی همــراه بــا مهــر شــرکت و اوراق عــادی و اداری بــا امضــای رئیــس 

ــا مهــر شــرکت معتبــر می باشــد.  هیات مدیــره بــه تنهایــی همــراه ب
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آگهــی تغییــرات شــرکت بازرگانــی معمــا بــا مســئولیت محــدود بــه شــماره 

ثبــت ۱3۰3۴ و شناســه ملــی ۱۰۱۰۰۴9896۲ به اســتناد صورتجلســه 

مجمــع عمومــی فوق العــاده مــورخ ۱399/۰۴/۲۱ تصمیمــات ذیــل 

ــت و  ــش یاف ــر افزای ــه 3 نف ــره ب ــای هیات مدی ــداد اعض ــد: - تع ــاذ ش اتخ

مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــلاح گردیــد. - کلیــه اســناد و اوراق بهــادار 

ــلامی  ــود اس ــا و عق ــرات، قرارداده ــفته، ب ــک، س ــل چ ــدآور ازقبی و تعه

همچنیــن نقــل و انتقــالات منقــول و غیرمنقــول، قراردادهــای بازرگانــی 

ــل  ــا مدیرعام ــره ی ــس هیات مدی ــای رئی ــا امض ــادی و اداری ب و اوراق ع

بــه تنهایــی همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر می باشــد  و مــاده مربوطــه در 

اساســنامه اصــلاح گردیــد.
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